
Interpelacja z dnia 26 stycznia 2022

Dotyczy montażu opraw oświetleniowych solarnych na terenie Dziekanowa Bajkowego. 

Bardzo proszę o informację w poniższym zakresie. 

17.09.2019 r. uchwałą Zebrania Wiejskiego mieszkańcy Dziekanowa Bajkowego zdecydowali o zabezpieczeniu w
ramach podziału środków na 2020 rok kwotę 30.000,00 zł. na zakup solarnych opraw oświetleniowych. 
21.09.2020 r. uchwałą Zebrania Wiejskiego mieszkańcy Dziekanowa Bajkowego zdecydowali o zabezpieczeniu w
ramach podziału środków na 2021 rok kwotę 38.242,68 zł. na zakup solarnych opraw oświetleniowych. 
21.09.2021 r. uchwałą Zebrania Wiejskiego mieszkańcy Dziekanowa Bajkowego zdecydowali o zabezpieczeniu w
ramach podziału środków na 2022 rok kwotę 39.813,90 zł. na zakup masztów do lamp solarnych. 

W sumie mieszkańcy przeznaczyli przez ostatnie dwa lata na doświetlenie ulic Dziekanowa Bajkowego z funduszu
sołeckiego kwotę 108.056,58 zł. To kwota niemal dwóch budżetów, jakimi mieszkańcy dysponują w ramach posiadanych
środków funduszu sołeckiego. 

Przedsięwzięcie dotyczące doświetlenia dróg sołectwa zostało uznane przez mieszkańców za kluczowe i priorytetowe. 

Do dnia dzisiejszego, przez ponad dwa lata na terenie sołectwa nie zamontowano ANI JEDNEJ oprawy oświetleniowej. 

12.01.2022 r. w odpowiedzi na złożoną 29.12.2021 r. interpelację otrzymałem informację na temat planowanego
usytuowania lamp na poszczególnych ulicach. Na przedstawionych rysunkach rozmieszczonych zostało w sumie 25
opraw oświetleniowych. 

25.01.2022 r. podczas połączonych Komisji Technicznej oraz Bezpieczeństwa poinformowany zostałem przez
Naczelnika Wydziału Inwestycji i Remontów - p. Radosława Nowaka, o tym, że Urząd oczekuje obecnie na wydanie
decyzji przez Starostwo PWZ. 

W związku z powyższym proszę o informację: 
1. Kiedy Urząd przekazał dokumentację uzgodnieniową do Starostwa PWZ? 
2. Ile Urząd zakupił opraw solarnych w ramach przekazanych środków i z jaką datą nastąpił zakup? 
3. Czy zmagazynowane w ostatnich dwóch latach lampy posiadają jeszcze gwarancję producenta? 
4. Kiedy Urząd zamierza zakupić maszty do lamp solarnych zgodnie z przeznaczonymi na ten cel środkami we wrześniu
2021 r.? 
5. Czy wszystkie punkty oświetleniowe zostały naniesione na sporządzony dla Dziekanowa Bajkowego projekt? 
6. Kiedy Urząd planuje rozpoczęcie montażu opraw oświetleniowych na terenie Dziekanowa Bajkowego?. 

Bardzo proszę o udostępnienie przesłanej do Starostwa PWZ dokumentacji w sprawie oraz faktur dotyczących zakupu
opraw.
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